

- 22.01.2024

Lye IL – hovedstyret

Styremøte 22.01.2024

Deltagere:

Henning Topnesvåg, Siv Una Hagen (referent), Marianne Csiszar, Monika Steiro, Ivar Lomeland, Anja Bryne

Forfall: Trond Sikveland, Cathrine Baklund Tunheim

1. Årsfest 2024

Dato: *Lørdag 3. februar 2024, kl 19.30.*

Alle møter opp senest kl 18.45 på lørdag.

Cathrine bestiller mat fra Jærgården Kvalbein, følger opp med detaljer om antall etter påmelding.

Henning har sendt ut invitasjon og purret, sjenkebevilgning er på plass.

Siv Una sjekker status påmeldte, 51 personer per 22/1. Fristen er satt til 26/1, så det kan enda komme noen flere.

Siv Una har nesten alle klart for dugnad via Polenkomiteen, purrer opp for 1-2 flere, avklarer betaling med Trond.

Siv Una har avtalt spilling fra Jens Budsberg, kr 8000,- tilsvarende omfang som for jubileumsfesten. Siv Una avtaler tid for rigging av musikkanlegg osv med Jens.

Ivar handler inn drikkevarer og setter opp prisliste tilsvarende sist.

Monika handler inn pyntevarer etter å ha sjekket hva vi har igjen. Monika handler snacks.

Ivar og Anja ordner kaker.

Alle møter fredag 2/2 kl 17.00 for å gjøre klart.

Henning ordner gaver til jublanter, Ivar teller opp antall jublanter.

Anja har booket Klubbhuset hele fredag 2/2 og lørdag 3/2, og til søndag 4/2 kl 14.00.

Siv Una ordner bonger, gjenbraker eventuelt bonger fra jubileumsfesten om mange nok igjen. Alle får 1 bong hver, i tillegg til velkomstdrink og en ekstra til kaker og kaffe.

2. Klesdugnad/bytteskap

Henning og Trond har startet planlegging av bygging av skap for byttevarer.

Påminnelse: **Alle sjekker tilbud og mål for ulike skuffer/bokser, for å finne billige løsninger.** Mål +/- 40x60, og ikke for dype, slik at det er lett å finne frem i innholdet. Regner med vi vil trenge 30-40 bokser. Særlig obs på tilbud, Rusta og Obs Bygg har feks dette jevnlig.

- 22.01.2024

3. Inkluderingsfond mm

Jobber med revisjon av eksisterende løsning, med tanke på kriterier og retningslinjer.

Må søke flere midler, Henning ser på dette og ber andre bidra. Cathrine søker Grensesnitt, bankstiftelser mm.

Hovedstyret er enige om å vurdere å sette av en sum fra overskuddet fast videre, 1-2% eller deromkring. Henning ber Trond forberede dette som en sak til årsmøtet.

Mariannela til informasjon om AlleMed i kommunen på faktura for kontingenten før utsending.

4. HMS

Ikke noe nytt siden sist. Cathrine har sett nærmere på Ren klubb og det er ikke et opplegg som passer for oss. Opplegget er mer tilpasset treningssenter osv.

5. Ny hall

Lite nytt siden sist, jobber med finansiering og salg av navn på hall og baner.

Må sammenligne løsninger og priser for innsamling av penger, som Spleis, bidra.no, Facebook osv. Spleis har feks løsninger hvor givere kan velge å gi gaver eller kjøpe et produkt, produktet kan da være å få navnet på et fast skilt, ev egne skilt for større gaver mm.

6. Årsmøtet

Dato: Tirsdag 19. Mars 2024

Ordstyrer: Ivar har avtalt med Trond Roy

Mat: Avklare senere

Viktige frister:

- 19. februar: Innkalling går ut (senest).
 - Siv Una sender mail til medlemmer og legger ut på nettsider/Facebook
- 15. februar: Endelig frist for innsending av årsmeldinger, gruppenivå
 - Gruppeledere sender over ferdigstilte bidrag
- 1. mars: Konsolidering av dokumenter til årsmøtet
 - Siv Una og Ivar ferdigstiller årsmelding fra hovedstyret
 - Siv Una setter sammen alle årsmeldingene for utsending og sender til hovedstyret for gjennomgang
- 12. mars: Årsmeldingen publiseres, senest
 - Henning/Trond/Ivar sikrer også noen papirutskrifter i tilfelle behov
 - Siv Una henter ut oppdatert medlemsliste

7. Digitale løsninger, forbedring og systemportefølje

Spond Club og Google for Non profit er bestilt og Siv Una har fått admintilgang. Startet på utkast til struktur, vil involvere og informere etter hvert.

Siv Una sjekker av kostnader med Trond etter økte priser, for sikkerhets skyld.

- 22.01.2024

8. Vertsskap for Time Kommune Kontaktkonferanse, 21. Februar

Henning har avtalt med kontakten i kommunen at vi stiller med lokale til årets kontaktkonferanse. Monica bestiller mat og handler drikke når vi får antall påmeldte fra kommunen. Flott mulighet for å presentere planene for ny hall mm.

9. Kafè

Har kommet forespørsel fra bordtennis- og klatregruppen om de kan arrangere kafè i forbindelse med treninger på tirsdag og torsdag kveld. Hovedstyret er enige om at det er et godt initiativ, avtales for inntil et halvt år om gangen. Viktig å understreke at det forutsetter at ikke lokalene trengs til interne klubbarrangement og møter.

10. Klubbhuset – utleie

Hovedstyret er enige om å fjerne bookingalternativet for barneselskap fra nettsidene og bookingløsningen, der er så godt som ingen som benytter seg av muligheten. De fleste velger andre alternativer, som fritidsklubben. Siv Una fjerner dette og legger heller til en egen setning med kontaktinfo dersom noen skulle ønske leie lokalet til dette.

Siv Una avtaler tid med Monica og Anja for å revidere utleieordningene for Klubbhuset, inkl opprydding av info på nettsidene. Anja foreslår for leietagere sende over gode bilder fra lokalet rigget til fest eller annet, for større utvalg å oppdatere nettsidene med.

11. Bager og profilering

Handballen får kjøpe bagger til trenerene sine. Polenkomiteen får Lye IL-produkter som gevinster til lotteri, Siv Una ordner med Ivar.

Der kommer mange spørsmål om nye Lye IL-gensere. Ivar sjekker priser og sponsorer, så avtaler vi hvor mye idrettslaget skal sponse per genser, og hva de skal selges for. Bør vurdere lavere salgpris for barnestørrelser enn voksne.

Nytt styremøte, HS:

Mandag 19. februar kl 18.45.